
   
 

 

Styrelsemötes protokoll SPF Seniorerna Ale 
 
 
Datum:             8 maj 2024 
 
Plats:                Nols Företagscenter 1A 
 
Närvarande:     Bengt Boge Ordförande 
                          Gun Andersson 
                          Filip Alm 
                          Lars Öst 
                          Ann-Louise W Olofsson 
                          Vesa Jyrkinen 
                          Kerstin Karlsson 
 
Ej närvarande: Ralf Niklasson, Monica Rudén, Birgitta Johansson 
                           
§ 1 Mötets öppnande 
    Bengt öppnar mötet. 
 
§ 2 Dagordning 
    Dagordningen godkändes. 
§ 3 Förra mötets protokoll 
   Förra mötesprotokoll justerades och godkändes. 
§ 4 Rapporter: 
   Festkommittén: Till 85 + kom det 54 personer.                                Kerstin           
   SKR:                                                                                                   Birgitta 
   MAK: Pepperland såldes 275 biljetter varav 90 till SPF.                    Bengt                                                                                           
   KPR: Vi har lämnat in en remiss angående äldre resor till kommun. Filip 
   Friskvårdskommiten: Stavgång 14–16 personer.                             Lars                         
   Övrigt: 
   
§ 5   Ekonomi                                                                                  Gun/Bengt 
   Medlemsintäkterna har minskat med 2000 kr, ca 30 medlemmar har slutat. 
   Träff Nya medlemmar -2400 kr. 85 +, - 9000 kr. Ide o Plankonf. -2300 kr. 
   Pubafton +2800 kr. Vinprovning + 600 kr. Elvis + 440 kr. 
   Programhäftet – 20 900 kr. Annonsintäkter + 25300 kr. 
   Alla kostnader för Studiecirklar ska täckas av deltagarna. Beslut                                                                                             
§ 6 Medlemsutveckling 
    Lennart är ansvarig för det nya medlemsregistret. 
    Fortsätta som vanligt med Nya medlemmar träff i september. 
    Fråga om intresse att deltaga i arbetet med SPF Ale seniorer. 
§ 7 Planeringskalendern 
     Planeringskalendern ska finnas på hemsidan som bilaga till     
     styrelseprotokoll. Beslut 
     Bengt Boge reserverar sig mot beslutet. 



   
 

 

 
Enligt föregående protokoll skall vi använda namnet ”Planeringkalendern” på 
Aktivitetslistan. 
Efter varje styrelsemöte skall den uppdaterade Planeringskalendern läggas 
som bilaga till protokollet. 
MAK får i uppdrag att försöka planera en konsert som kan dra tillräckligt med 
åhörare under hösten. 
Programhäftet höst-vinter har omfattningen september till mars 2025 
Enligs Guns analyser kommer två utskick av programhäften per år att ge ett 
underskott. Ann-Kerstin har 
skickat synpunkter på programhäftet som diskuterades. 
Vi beslutade att: Programhäftet kompletteras med vandringarna, alla 
funktionärer och bilder på 
funktionärerna i samma omfattning som 2023 samt att föreningens allmänna 
information flyttas till första 
sidan efter omslaget. 
Sven har tagit fram statistik för hemsidan: Vi har den senaste månaden haft 
563 besök i Kalendern och 
38 besök på protokollen. Vår slutsats är att hemsidan uppskattas och 
används som vi önskar. 
Nya programpunkter som planeras under höst/vinter 
Mat-Minne-Musik forts. Vuxenskolan +? 
Bridgekurs Claes-Hugo +? 
Line dans Pia Ernerot + Birthe Olsson Wujciac? 
Data Kerstin Öberg/ Janne Rudén + Robert Lindell / Göteborgs distriktet 
Sångkör? Filip kollar med tipset på körledare. Kommunen flyttar pengarna till 
matlagningskursen om vi inte kan starta meddelar Bengt.                   
Gåfotboll Robert Lindell +? 
Senior Trafikteori Conny Henrixon med eget team 
Caféverksamheten??? 
 
§ 8 Valberedningen 
    Majvor Johansson och Margareta Person var inbjudna för att diskutera 
fyllnadsval efter Ralfs avgång. 
De fick i uppdrag att ta fram två styrelseledamöter, en som kan ersätta Vesa 
(som vill avgå snarast) som 
sekreterare och en som kan läras upp för att ersätta Gun som avgår vid 
nästa årsmöte. Vi planerar att 
utlysa ett extra medlemsmöte för att kunna välja dem så snart 
valberedningen är klar. 
 
§ 9 Inkomna skrivelser 
    SPF Seniorerna Hjärnkoll: Nuvarande deltagare avser att sluta så vi 
skickar ut en inbjudan att delta. 
Skulle intresset vara för stort får vi ordna en uttagningstävling 
Anita Algers Utvärdering Skaparglädje: Bordläggs till nästa möte. 



   
 

 

Hans Åström Synpunkter på vår slogan på vår RollUp: Det var att misstag att 
den ändrades på 
Roll upp. Vi beslutar att vi inte åtgärdar RollUpen men behåller vår slogan ”Vi 
vill Mer”. Bengt skriver ett svar till Hans. 
 
§ 10 Funktionärslistan 
    Bengt har fått en sammankallande, Per-Olof Olsson och två medarbetare 
Jarmo Tolkki samt Britt Marie 
Jirle till Älvängenkommittén. 
 
§ 11 Lokalen 
     Bengt och Kalle träffas för att planera lokalens utformning och möblering. 
Lars och Bengt håller i planeringen av det Öppna huset och fixar en grill för 
korvgrillning. 
Bengt tar fram en enkät om vilka aktiviteter våra medlemmar önskar. 
Bengt inbjuder Politiker, vuxenskolan mm till vårt Öppna hus 
Gun och Ann-Louise skriver en arkiveringsplan. Därefter beslutar vi vad som 
skall arkiveras var. 
Bengt undersöker möjligheterna att hitta en mobil högtalaranläggning med 
hörslinga. 
 
§ 12 Folkhälsoveckan 
     Lars och Monica har tagit fram ett fint program. 
Vi skicka ut en påminnelse i nästa utskick. 
 
§ 13 Övrigt 
     Bengt kontaktar Sven för att planera fotografering. Vi föredrar gruppfoto 
men det är OK med enskilda 
bilder grupperade. 
Vi lägger upp inbjudan till PRO dansen under externa aktiviteter på 
hemsidan. 
 
§ 14 Nya frågor 
     Vi hann inte med nya frågor 
 
§ 15 Nästa möte 
     5 juni 
 
Vid protokollet                                                Justeras 
 
 
Vesa Jyrkinen                                                Bengt Boge 
 


